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Geachte dames en heren, 

Graag informeer ik u over de stand van zaken over de versterking van de bestuurskracht van de regio Gooi 
en Vechtstreek. Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Holland hebben op dinsdag 20 augustus jl. 

vergaderd over het advies aan de minister van Binnenlandse Zaken over de bestuurlijke toekomst van de 
regio. Het door GS voorgenomen besluit is vanmorgen onder embargo door de commissaris van de 

koning, de heer Remkes, en de verantwoordelijke gedeputeerde, mevrouw Sweet, toegelicht aan de negen 

burgemeesters uit de regio.  

De procedure voor de verdere behandeling ziet er als volgt uit.  

Volgende week op dinsdag 27 augustus 2013 wordt het conceptadvies openbaar gemaakt door de 
provincie. Daarna krijgen de gemeenten zoals eerder al vastgesteld tot 1 oktober aanstaande de 

gelegenheid om hun zienswijze op het conceptadvies te formuleren. Ook zullen Gedeputeerde Staten het 

conceptadvies bespreken met Provinciale Staten. Na ontvangst van de zienswijzen van de gemeenten, 

zullen GS omstreeks 1 oktober het advies aan de minister definitief vaststellen. 

Het college van Hilversum zal op dinsdag 3 september aanstaande een zienswijze op het conceptadvies 

van GS formuleren en deze zienswijze agenderen ter bespreking met en vaststelling door de raad. 

Gelet op de korte periode die ligt tussen ontvangst van het conceptadvies op 27 augustus en het vaststellen 

van het definitieve advies door GS per 1 oktober ontbreekt de tijd om de zienswijze van Hilversum 

voorafgaand aan de raadsvergadering nog in de raadscommissie te behandelen. Dat zou dan immers in de 
vergadering van 4 september al moeten plaatsvinden en dan ontbreekt ten enen male de tijd voor een 

goede voorbereiding door de fracties. Daarom zal worden voorgesteld de zienswijze rechtstreeks te 

agenderen voor de raadsvergadering van 18 september a.s.  

Ik hoop u hiermee voor nu voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

P.I. Broertjes 



 

 

Burgemeester van Hilversum 


